
Bestyrelsesmøde 2018-11-29 kl. 18:00 i Kulturhuset 

Deltagere:  

 

Dagsorden 

1. Referat fra møde 2018-03-22 

Det i punkt 11 fastlagte møde blev udsat til efter sommerferien 

2. Korets økonomi 

Henrik fremlagde en oversigt. Det forventede driftsresultat for 2018 bliver et overskud på 

ca. 1200 kr.  

3. Forhold vedrørende Kulturhuset 

Vi var blevet informeret direkte om at vi ikke kunne være i vort normale lokale ved prøven 

22/11, men der var kollektivt hukommelsessvigt i bestyrelsen.  

4. Koncertudvalget 

Jes refererede planerne frem til november 2019, jf. referat fra møde 15/11. 

5. Rejseudvalg 

Henrik refererede status for spaniensturen 

6. Sommerkoncerten - efterkritik 

Tove havde et ønske om at der ved fremtidige koncerter med professionel pianist blev 

investeret i leje af flygel. Henrik vil undersøge hvad det vil koste.  

7. Durufle - efterkritik 

Koncerten gik over de flestes forventning, og der var tilslutning til at undersøge om 

koncerten kan gentages 

8. Servicecheck af vedtægterne, jf oplæg fra Henrik 2018-05-15 

Vedtægterne blev gennemgået med udgangspunkt i kommentarerne fra mødet 22/3. Jes 

samler sammen og sender et opdateret forslag til Henrik  

9. Persondataforordningen, jf. dokumenter fra Henrik 2018-06-12.  

Henriks forslag blev taget til efterretning med enkelte mindre ændringer. Den endelige 

version lægges på nodehjemmesiden, og korets medlemmer bliver informeret.  

10. Opfølgning af generalforsamling 

Dette punkt blev ikke behandlet 

11. Eventuelt 

Intet 
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